التاريخ	رقم الصادر	الإشارة
2025/05/12	472	بو/رت



M/s. Boursa Kuwait Company

May Allah's Peace and blessing be upon you,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

## Subject: Supplementary Disclosure regarding Warba Bank Commenced Marketing Additional Tier 1 Capital Sukuk

We refer to the abovementioned subject and as per the requirements of Chapter Four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. 7/2010 as amended, and reference to previous disclosures obtaining the regulatory bodies approval on Private Offering Prospectus.

We would like to advise that Warba Bank has commenced to arrange investor meetings starting today Monday 12/05/2025 with the intention to offer USD-denominated Regulation S PNC5 Basel III compliant Tier 1 Capital Certificates subject to market conditions.

Attached herewith the Supplementary Disclosure Form.

## الموضوع: إفصاح مكمل بشأن قيام بنك وربة بالبدء بتسويق صكوك الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته، وإلحاقاً بإفصاحات مصرفنا بالحصول على موافقة الجهات الرقابية على نشرة الاكتتاب الخاص لإصدار الصكوك.

نـود الإفـادة بقيـام مصـرفنا بالبـدء بترتيـب اجتماعـات مـع المســتثمرين بــدء أمــن اليــوم الإثنــين الموافــق المســتثمرين بنيــة عــرض شــهادات رأس مــال مــن الشــريحة الأولــي مقومــة بالــدولار الأمريكــي متوافقــة مـع الشــريحة الأولــي لــرأس المــال وفقــاً لمعيــار كفايــة رأس المال بازل - 3 وبحسب الأحوال في السوق.

ونرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ...

Best regards ...

Shaheen Hamad Al Ghanem

**Chief Executive Officer** 

شاهين حمد الغانم

الرئيس التنفيذي

تنفيذي الله بنيات وربية WARBA BANK الم



## **Supplementary Disclosure Form**

## نموذج الإفصاح المكمل

Date	التاريخ
12/05/2025	2025/05/12
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
Warba Bank (K.S.C.P)	بنك وربة (ش.م.ك.ع)
Disclosure Title	عنوان الإفصاح
Supplementary Disclosure from Warba Bank regarding Warba Bank Commenced Marketing Additional Tier 1 Capital Sukuk.	إفصاح مكمل من بنك وربة بشأن قيام بنك وربة بالبدء بتسويق صكوك الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال
Date of Previous Disclosure	تاريخ الإفصاح السابق
11/05/2025	2025/05/11
Developments that occurred to the disclosure	التطور الحاصل على الإفصاح
Developments that occurred to the disclosure  We would like to advise that Warba Bank has commenced to arrange investor meetings starting today Monday 12/05/2025 with the intention to offer USD-denominated Regulation S PNC5 Basel III compliant Tier 1 Capital Certificates subject to market conditions.	نود الإفادة بقيام مصرفنا بالبدء بترتيب اجتماعات مع المستثمرين بدءاً من اليوم الإثنين الموافق مع المستثمرين بدءاً من اليوم الإثنين الموافق من الشريحة الأولى مقومة بالدولار الأمريكي متوافقة مع الشريحة الأولى لرأس المال وفقاً لمعيار كفاية رأس المال بازل - 3 وبحسب الأحوال في
We would like to advise that Warba Bank has commenced to arrange investor meetings starting today Monday 12/05/2025 with the intention to offer USD-denominated Regulation S PNC5 Basel III compliant Tier 1 Capital Certificates subject to market	نـود الإفـادة بقيـام مصـرفنا بالبـدء بترتيـب اجتماعـات مـع المسـتثمرين بـدءاً مـن اليـوم الإثنـين الموافـق 2025/05/12 بنيــة عــرض شــهادات رأس مــال مــن الشــريحة الأولــي مقومــة بالــدولار الأمريكــي متوافقـة مـع الشـريحة الأولــي لـرأس المـال وفقـاً لمعيـار

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من اصدر هذا الافصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر باله بذل عناية الشخص الحريص في تجنب اية معلومات مطللة او خاطئة، وذلك دون ادنى مسوولية على كل من هيئة اسواق المال وبورصة الكويت للاوراق المالية بشأن محتويات هذا الافصاح، وبما ينفى عنهما المسوولية عن اية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الافصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الافصاح بأي طريقة أخرى.

